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1 ChristenUnie Pag. 6. 3.1.1. Wordt dit probleem ook binnen de VNG opgepakt? VNG Verzekeringen speelt geen rol bij het afsluiten van een aansprakelijkheidsverzekering. VNG Verzekeringen heeft het 

duidelijke standpunt ingenomen dat zij zich richten op het ontwikkelen van producten en zich afzijdig houden van het 

aanbieden dan wel bemiddelen bij het afsluiten van verzekeringen.

Simon Fortuyn

2 ChristenUnie Pag. 7. 3.2.3, 1e bullet, kan dit punt wat nader worden toegelicht. Volgens de (Wet Onroerende Zaken) WOZ moet de gemeente voor alle bebouwde objecten (tenzij wettelijk vrijgesteld, 

b.v. kerken) in de gemeente een WOZ-taxatie maken en een ozb-aanslag aan de eigenaar en/of gebruiker opleggen. 

Scholen vallen niet onder de wettelijk vrijgestelde objecten en zijn wettelijk ook niet vrijgesteld van ozb(-aanslag).

In de Wet Voortgezet Onderwijs (WVO, artikel 96c lid 1) is bepaald dat de lasten van een ozb-aanslag (voor een 

schoolgebouw) niet voor rekening van het schoolbestuur, maar voor rekening van de gemeente komt.

Uit het bovenstaande bepalingen volgt dat de gemeente aan scholen een ozb-aanslag op moet leggen, maar dat deze 

kosten voor rekening van de gemeente zelf komen. Hierdoor is het financiële netto-effect van deze aanslag neutraal.

De uitgaven van de opgelegde aanslagen worden meegenomen in de totale inkomsten uit de ozb. De kosten hiervan komen 

ten laste van de onderwijsbegroting. 

In deze onderwijsbegroting was onvoldoende rekening gehouden met de hogere WOZ-waarden van nieuwe scholen (in dit 

geval Melanchthon Berkroden) en de ‘dubbele’ huisvesting die tijdens nieuwbouw ontstaat (de Business School). Op basis 

van de WOZ hebben ook nog niet opgeleverde bouwwerken, zoals de Business School op 1 januari 2016, een belastbare 

waarde.

Met de voorgestelde begrotingswijziging wordt het bovenstaande gecorrigeerd. Omdat de verhoogde waarde aan de 

inkomstenkant wel correct was meegenomen, leidt dit in de onderwijsposten in de begroting tot een (structureel) nadeel. 

Het netto effect op de begroting is zoals hierboven aangegeven neutraal.

In de tekst van de NJN wordt gesproken over ‘openbaar voortgezet onderwijs’. Dit dient vervangen te worden door 

‘voortgezet onderwijs’

Jeroen Heuvelink

3 ChristenUnie Pag. 9. Over de aanpak rondom de toename van het aantal (v)echtscheidingen staat in de 

halfjaarrapportage het volgende: ‘We onderzoeken momenteel de behoeften en de 

mogelijkheden voor extra inzet op dit vraagstuk. ‘ Is het bedrag wat in de najaarsnota 

staat de uitkomst van dit onderzoek? Zo ja kan er meer informatie worden verstrekt 

hierover. 

Ja, dat klopt. Voor 2016 hebben we een bedrag geraamd in de najaarsnota om deze problematiek aan te pakken. De 

bedoeling is het bedrag in de resterende maanden van 2016 nog te besteden. We vragen een jeugdhulpaanbieder 

hulpverleningstrajecten in te zetten specifiek voor kinderen met ouders in scheiding. Voor 2017 hebben we een ruimer 

bedrag opgenomen waarmee we de aanpak verder willen uitrollen.

Ankie van Tatenhove

4 ChristenUnie Pag. 12. 3.4.1. 2e bullet. Wat is de laatste stand van zaken rondom fietspad Kasteel? Ten opzichte van de raadsbrief d.d. 19-7-2016 met nr. U16.09619 is er weinig gewijzigd. 

• Er is nog geen datum bekend wanneer het hoger beroep zal gaan dienen.

• De MRDH heeft de aanvraag voor scoopwijziging en aanvullende subsidieaanvraag nog in behandeling. De verwachte 

beslissing in de 3e week van september is dus niet gehaald. Naar verwachting zal de beslissing eind dit jaar vallen.

• Voor het laatste deel van het fietspad wordt een nieuwe subsidie aangevraagd. Uitgangspunt is, dat dit deel uitgevoerd 

gaat worden met de renovatiewerkzaam¬heden in de Bloemenbuurt.

Simon Fortuyn

5 ChristenUnie Pag. 13. 3.4.1, nieuwe investering. Wat is de relatie van dit bedrag met de €10.000 

krediet die al eerder is verstrekt. Is dat onderdeel van de €75.000 of komt dat er 

bovenop?

De kosten voor de tijdelijke maatregel ad € 10.000 vormen een onderdeel van het totaal genoemde bedrag van € 75.000 

euro.

Simon Fortuyn

6 VVD Wordt de egalisatiereserve afvalstoffenheffing nog noodzakelijk geacht, of kunnen deze 

inmiddels te begroten kosten/opbrengsten gewoon via het resultaat gaan lopen?

In lijn met een vergelijkbare vraag gesteld bij de begroting (nr. 156) is het antwoord op deze vraag. De egalisatiereserve 

wordt noodzakelijk geacht als maatregel om fluctuaties in de jaarlijkse begroting in relatie tot de afvalstoffenheffing op 

te vangen. De kosten zijn door het nieuwe contract relatief stabiel. De inkomsten zijn als gevolg van wisselende 

marktomstandigheden aan fluctuaties onderhevig. Door de egalisatiereserve wordt voorkomen dat de afvalstoffenheffing 

jaarlijks variabel is.

Simon Fortuyn
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7 VVD Wij zien met belangstelling uit naar het jaarrekening resultaat van 2016, in vergelijking 

met de in deze najaarsnota gepresenteerde resultaat. Lukt het om het verschil kleiner te 

maken?

Wij hebben sterk de wens om het verschil tussen de het resultaat bij de najaarsnota en het resultaat te verkleinen. 

Hiertoe hebben wij diverse stappen gezet. Het resultaat hiervan zal bij het opstellen van de jaarrekening 2016 zichtbaar 

worden.

Albert Abee


